2007中国兔文化节暨中国国际兔业博览会

CHINA RABBIT CULTURE FESTIVAL ＆ CHINA INTERNATIONAL RABBIT INDUSTRIAL EXPOSITION IN 2007

参 展 申 请 表(代合同)

	单位名称（中英文）

Name of company
	

	地    址（Add）
	                                           邮编(P.C)：

	法 定 代 表 人

Legal representative
	
	联系人

Liaison
	

	电  话（Tel）
	
	传真（Fax）
	

	网  址（Http）
	
	邮箱（E-mail）
	

	产  品  类  别

Product Category
	

	展位预定
	1.本公司需要       展区，预定        号标准展位（3×3M）        个，合计费用        元。

2.本公司特装展位      ㎡，预定展位号       ，合计费用        元。

3.本公司对展位特殊要求：                                       .

	广告预定
	1.本单位预定会刊广告：                      版，费用         元。

2.本单位预定展会广告：                        ，费用         元。

3.本单位预定其他广告资源：请在□内打“√”。

□展会协办    □特约赞助    □活动冠名     □指定产品    □其他

费用：          元。

	费用合计
	以上费用总金额：¥                元，大写：                     

本单位将于2007年      月      日前将以上费用全额汇至组委会。

	组委会汇款地址
	开户银行：胶南市工商银行灵山路分理处

开户名称：青岛康大食品有限公司

账    号：3803276219000002484

	说     明
	1.请参展单位加盖公章后传真或邮寄组委会，按照“先申请、先付费、先安排”的原则分配摊位和广告位置。

2.申请确认后，请一周内将费用全额汇至组委会指定银行账号，并将银行汇款单传真至组委会。未按规定时间付款，视为自动取消参展申请，所定展位不予保留。如果展位临时增加或减少，组委会有权重新调整展位。

3.已预定展位并交费，在2007年9月1日前取消展位，将扣除50%手续费；9月1日以后取消的一律不退款。

	展会信息
	1.展会地点：青岛国际会展中心（中国青岛高新区世纪广场·苗岭路9号）

2.展览时间：2007年9月7日-9日     布展时间：9月6日

3.会务费：400元/人，境外100美元/人（包括兔业峰会、会刊、纪念品、兔肉宴等）。

4.酒店预定：可与组委会联系，费用自理。

	2007中国兔文化节暨中国国际兔业博览会组委会

地址：中国·青岛市香港中路52号时代广场25楼

      青岛康大外贸集团有限公司

电  话：0086-532-86162219   86171115
传  真：0086-532-86161323

邮  编：266071

联系人：张先生（0532-87008166） 管先生

网址：www.kangdagroup.com   www.kangdafood.com
E-mail：tuwenhuajie2007@163.com
	参展单位：（盖章）

负 责 人：（签字）

             2007年    月    日


注：本表可复印。
参 展 企 业 信 息

	单位名称
	中文：

	
	英文：

	地   址
	

	电   话
	
	传   真
	

	网   址
	
	电   邮
	

	联 系 人
	
	职   务
	

	产品种类
	
	注册商标
	

	参  展  人  员  名  单

	姓  名
	单位/部门
	职  务
	联系方式

	
	
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	

	企业简介

（300字）
	请将稿件发至：E-mail:tuwenhuajie2007@163.com

	其他需求
	□酒店预订：

□机票预订：

□火车票预订：

□旅游服务：

□其他：

	备    注
	


请将此表与参展申请表一并传真至组委会。
     Application Form (substitute for the contract)

	Name of company
	

	Address
	                    ( P.C)：

	Legal representative
	
	Liaison
	

	Telephone
	
	Fax
	

	Website
	
	E-mail
	

	Product Category
	

	Booth Booking 
	1.Our company needs         (how many)standard exhibition booths（3×3M） of NO.     booth in the         section, and the fee of total amount is ＄_____ . 

2. Our company needs special Exhibition of       ㎡，of NO.    booth，and the fee of total amount is ＄         .

3.Our additional requirements for the booth：                            

	Advertisement Booking
	1. Our company books advertisement on the     edition of proceeding of the exposition,  and the fee of total amount is＄       .  
2.Our company books advertisement of the Exposition on the      edition，and the fee of total amount is ＄       .       
3. Our company books other advertisements, and show “√”in the□.

□hold the exhibition with us  □special sponsor □activity in name of our company  □fixed- up product   □others

Fee：＄          

	Total amount
	Total amount：＄               

Our company will remit the total amount to the organization committee before                  (date).

	The A/C No. of the Organization Committee 
	Beneficiary’s Bank：Ling Shan Road Branch, Industrial and Commercial Bank of Jiaonan 
Beneficiary：Qingdao Kangda Foodstuffs CO., LTD.
A/C NO：3803276219000002484

	Note
	1. After sealing the stamp of the company, please send or fax the application form to the Organization Committee. The Organization Committee will arrange the booths and the advertisements according to the principle: The earlier booths and places of advertisement applied and the earlier remits, the earlier will be arranged.

2. After the confirmation of the application, please remit the total amount fee to the A/C NO. of the organization committee within a week, and fax the bank receipt to organization committee. If the organization committee doesn’t receive the payment in a week after application, the application is regarded as invalidation, and no booth will be kept for the company. The organization has the privilege to adjust the booths accordingly.
3. If the applicant wants to cancel the booth after application and remittance, the organization committee will deduct 50% of the total amount before 1st Sep.2007, and deduct all after 1st sep, 2007.   

	Information pf the Exposition
	1.Place：Qingdao International Convention Center 3# Hall（9#,Miaoling Road ,central square ,Qingdao high-tech development zone , Qingdao, China）

2.Exhibition Date：From sep 7th to 9th ,2007   Arrangement date：Sep 6th 2007

3.Activity fee：USD100 per person（including rabbit summit, other disbursement,  journal, souvenir, the rabbit dinner and so on）
4.Hotel Booking ：The organization committee can arrange for you, but the applicants pay for themselves.

	The organization of committee of CHINA RABBIT CULTURE FESTIVAL ＆ CHINA INTERNATIONAL RABBIT INDUSTRIAL EXPOSITION IN 2007

Add： The 25th Floor of Times Square NO.52 Hong Kong Middle-road Qingdao , China  
Tel：0086-532-86162219 86171115
Fax：0086-532-86161323

Post Code：266400

Liaison：Mr.weike Zhang  & Mr.Peng Guan

Website：www.kangdagroup.com  www.kangdafood.com
E_mail：tuwenhuajie2007@163.com
	Accepted by：（Stamp pf the company）

Signature:

                      Date_______


Note：Copy of this form is valid。
Information of the Participant Company

	Name of the company
	

	Address
	

	Telephone
	
	Fax
	

	Website
	
	E-mail
	

	liaison
	
	Position
	

	Product Category
	
	Registered Brand 
	

	List of the participants

	Name
	company/department
	position
	Contact 

	
	
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	

	Brief Introduction of Company 

（400words）
	Please E-mail your company profile to:tuwenhuajie2007@163.com


	Other requirement
	□Hotel booking

□Air ticket booking

□Train ticket booking 

□Tour service

□others

	Note
	


Please Fax this form together with the application form to the organization committee.

